
Kære grundejer. 
 
Sidst vi skrev ud til jer var det med et håb om, at overtage Hvidtjørnen pr. 1/1-22. Det lykkedes 
desværre ikke, da vi ikke var helt tilfredse med formuleringen af nogle punkter i 
overdragelsens papirerne, samt at vi savnede nogle punkter. 
 
Det har vi været i dialog med kommunen om og afventer nogle svar derinde fra. Vores 
kontaktperson ved kommunen er desværre først retur på kontoret igen i slutningen af april. Vi 
har modtaget en mailadresse til en afdeling hos kommunen, men vi har ikke hørt fra dem på 
vores mails. 
Vores tanker er, at det måske også er fint nok, da det vil kræve meget, at skulle til at sætte en 
anden person ind i "projekt færdiggørelse af Hvidtjørnen." 
 
Derfor vil vi fra bestyrelsens side høre om det er okay, at vi udskyder generalforsamling til 
Maj/Juni måned? Lige pt. har vi ikke så meget at fortælle eller særligt meget på dagsorden 
udover godkendelse af budget m.m. Vi vil derfor hellere afholde generalforsamlingen, når vi 
har fået overdraget Hvidtjørnen og vi kan begynde at få lagt en plan over de grønne områder, 
få gang i aktivitetsudvalget m.m. 
 
Hvis nogen ønsker at vi får gennemført generalforsamling i marts/april, som skrevet i 
vedtægterne, bedes I besvare denne mail. For så afholder vi det naturligvis.   
Hvis man accepterer at generalforsamling bliver afholdt i maj/juni behøver man ikke besvare 
mailen. 
 
I ønskes en god aften. 
 
Venlig Hilsen 
Bestyrelsen 
 
Grundejerforeningen Hvidtjørnen Horsens 
 


